
1 
 

                                  P R O T O K Ó Ł   Nr  VI/2/2011 
 
 
 
z sesji Rady Miejskiej w Skalbmierzu odbytej w dniu   31 marca 2011 r 
w sali  konferencyjnej Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Skalbmierzu  
przy ul. Szkolnej 1  pod przewodnictwem Przewodniczącego Rady Miejskiej 
Pana Jana Śliwa 
 
 
Sesję rozpoczęto o godzinie 9-tej a zakończono o godzinie 12,20 
 
                                                     Stan radnych  15 osób                                                                     
                                                     Obecnych  13  radnych 
 
W sesji udział wzięli radni Rady Miejskiej według listy obecności, Burmistrz 
Miasta i Gminy Pan Michał Markiewicz,  kierownicy referatów Urzędu Miasta i 
Gminy, kierownicy jednostek organizacyjnych, sołtysi wg listy obecności oraz 
zaproszeni goście Komendant Powiatowy Policji Pan Piotr Węgliński i 
Kierownik Komisariatu Policji w Skalbmierzu Pan Dariusz Chołda 
 
             Ad 1.  Przewodniczący Rady Pan  Jan Śliwa otwiera  sesję Rady 
Miejskiej, wita radnych oraz pozostałe uczestniczące osoby. 
Stwierdza, że w sesji bierze udział 13 radnych, sesja jest uprawniona do 
podejmowania prawomocnych uchwał. 
 
             Ad 2.  Przewodniczący Rady Pan  Jan Śliwa proponuje następujący 
porządek obrad: 
 
       1/ Otwarcie sesji 
       2/ Przyjęcie porządku obrad 
       3/ Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
       4/ Interpelacje i zapytania radnych 
       5/ Informacja Burmistrza Miasta i Gminy o działalności między sesjami 
       6/ Przyjęcie informacji z realizacji Gminnego Programu Rozwiązywania 
Problemów  Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii za 2010 r 
       7/ Przyjęcie informacji o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na 
terenie miasta i  Gminy Skalbmierz za 2010 rok 
      
                 
 
                 8/    Projekty uchwał: 
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a/   w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy Skalbmierz w 2011 r /druk 
nr 1/ 
b/   w sprawie  zmian w budżecie miasta i gminy Skalbmierz w 2011 r/druk 
nr 2/ 
c/  w sprawie zmiany uchwały nr V/17/2011 Rady Miejskiej w Skalbmierzu z 
dnia 7 lutego 2011 r Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 
Skalbmierz na lata 2011-2018 
d/   w sprawie poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego w drodze 
inkasa oraz określenia inkasentów wynagrodzenia za inkaso 
e/   w sprawie sprzedaży w drodze bez przetargowej nieruchomości będących 
w wieczystym użytkowaniu 
f/   w sprawie  wyrażenia zgody na przedłużenie umowy użyczenia 
g/   w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umów dzierżawnych i najmu 
h/   w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy najmu lokalu 
użytkowego w Topoli na okres powyżej 3 lat 
i/  w sprawie  wyrażenia zgody na wyodrębnienie  w budżecie gminy 
środków stanowiących fundusz sołecki  
j/   w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 
zajęć niektórych nauczycieli 
k/  w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 
zajęć nauczycieli, którym powierzono stanowiska kierownicze 
l/  w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego oraz zasad jego 
wypłacenia za udział członków ochotniczych straży pożarnych w działaniach 
ratowniczych lub szkoleniach pożarniczych organizowanych przez  
Państwową Straż Pożarną lub Gminę 

 
             9/   Odpowiedź na interpelacje i zapytania radnych 
             10/   Wolne wnioski 
             11/   Zamknięcie obrad sesji 
 
 
a  następnie prosi o przyjęcie dodatkowych punktów  tj.   
 
ł/  projekt uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji projektu pt. Aktywizacja 
osób bezrobotnych na terenie gminy Skalbmierz 
m/   projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy Skalbmierz w 
2011 roku   
które zostaną omówione przy ich rozpatrywaniu 
 
 
 
Przewodniczący Rady poddaje pod głosowanie przyjęcie porządku obrad wraz  
z dodatkowymi   zgłoszonymi   punktami 



3 
 

 
radny Marek Juszczyk  -  na ostatnim posiedzeniu Komisji Rewizyjnej prosiłem 
P. Burmistrza o wykaz czynszów, aby każdy radny  przed sesją otrzymał  ten 
dokument, żebyśmy  mogli się zapoznać, mieli o czym dyskutować i tego 
dokumentu nie otrzymaliśmy 
 
Przewodniczący Rady  Jan Śliwa -  są te dokumenty, ja też otrzymałem i prosił  
o  wykonanie kserokopii 
 
Radny Wiertek Włodzimierz  -   jeżeli mamy o czymś dyskutować, o 
podwyższeniu czynszów to musimy wiedzieć na jakiej podstawie a jeśli nie to 
proszę o odłożenie tego punktu na następną sesję 
 
Przewodniczący Rady  -  tu nie chodzi o podwyższanie czynszów  lecz o 
przedłużenie umowy, zwrócił uwagę radnemu Wiertkowi aby zachował 
porządek 
 
Burmistrz Miasta i Gminy  -  na Komisji Rewizyjnej deklarowałem, że radni 
dokument otrzymają, lecz po konsultacjach z radcą prawnym mogę zapoznać 
ze stawkami omawianych czynszów bez nazwisk 
 
Kałat Ryszard  radca prawny  -  wyjaśniał, że można udostępnić dane dotyczące 
lokalu i wysokość czynszu 
 
Radni otrzymali w formie pisemnej „ stawki omawianych na komisjach czynszu 
najmu i dzierżawy” 
 
Radny Tadeusz Kotyza  -   mam uwagę co do punktu w sprawie ekwiwalentu 
dla członków OSP za udział w akcjach gaśniczych, składałem wniosek  aby 
podnieść wysokość ekwiwalentu z 10 zł na 15 zł, skąd się wzięło te 13 zł 
 
Burmistrz Miasta i Gminy  -  uczestniczyłem na dwóch komisjach i ten temat 
był omawiany, radny Kotyza zgłaszał wcześniej taki wniosek i równocześnie 
Zarząd MiG OSP zwrócił się z prośbą o podwyższenie ekwiwalentu  dla 
członków OSP za udział w akcjach gaśniczych, żeby nie przekraczać środków, 
które są w budżecie na komisjach ustalono kwotę ekwiwalentu z 10 zł podnieść 
na 13 zł, obniżając jednocześnie kwotę za udział w szkoleniu z  5 zł na 2 zł i aby 
zmniejszyć koszty szkolenia ustalono, że szkolenia członków OSP będą 
prowadzone w gminie 
 
Radny Stanisław Grądek  -  na komisji rolnictwa temat ten był omawiany i 
przegłosowaliśmy kwoty 13 zł za udział w akcji  gaszenia pożaru i 2 zł za udział 
w szkoleniu 
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Przewodniczący Rady poddaje pod głosowanie przyjęcie porządku obrad wraz  
z dodatkowymi   zgłoszonymi   punktami 
W glosowaniu:  za  -  11,  przeciw  -  0,  wstrzymał się  -  2  przy obecnych i 
glosujących 13 radnych 
Porządek obrad został przyjęty 
 
 
 
                   Ad  3.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
Przewodniczący Rady  poinformował, że protokół z poprzedniej sesji  jak 
zwykle jest  do wglądu  w  biurze rady   
Radny Juszczyk Marek  -  zwrócił się do Przewodniczącego Rady aby reagował 
na prywatne wypowiedzi w sprawach różnych aby Pan nie dopuszczał do takiej 
sytuacji jak było na ostatnich sesjach 
 
Przewodniczący Rady Śliwa Jan -   ja mam prawo udzielać głosu mieszkańcom 
 
Radny Juszczyk Marek – każdy ma prawo i obowiązek, jeżeli Pan widzi, że ktoś 
obraża kogoś to powinien pan reagować, indywidualnych spraw nie ma na sesji, 
brak reakcji z Pana strony  ośmiesza nas 
 
Radny Włodzimierz Wiertek  -  na ostatniej sesji w interpelacjach i zapytaniach 
skierowałem pytanie do radnych powiatowych i nie uzyskałem odpowiedzi na 
temat pracy, perspektyw co będzie robione przez powiat  na naszej gminie i 
prosił obecną na sesji P. radną o krótką wypowiedź w tym temacie 
-  dyskutowaliśmy na temat reprezentantów gminy do Związku Nidzica i jeżeli 
mówicie „zgoda buduje, niezgoda rujnuje”, proponowaliśmy żeby delegatami 
było pół radnych i pół sołtysów, a jeszcze się głosowanie nie skończyło a 
Przewodniczący już odczytał  ustalony wynik  a przysięgaliście „tak mi 
dopomóż Bóg”, że działacie na rzecz lokalnej społeczności,  
 
Przewodniczący Rady zwrócił uwagę radnemu Wiertkowi, że w tym momencie 
głosujemy przyjęcie protokołu 
 
Radny Wiertek Włodzimierz  -  właśnie nie ma tego w protokole, dlatego 
mówię, byłem za tym, aby dać Burmistrzowi 12 tys zł pod warunkiem, żeby dać 
sołtysom 350 zł, natomiast w budżecie jest 120 tys na premie dla pracowników 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z poprzedniej 
sesji 
W głosowaniu:  za  -  12,  przeciw  -  0,  wstrzymał się  -  1 
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Protokół z ostatniej sesji został przyjęty 
 
 
                         Na salę obrad doszedł radny  Waldemar  Musiał 
 
 
                   Ad  4.  Interpelacje i zapytania radnych 
 
Radny  Włodzimierz Wiertek  -   wystąpiłem z wnioskiem o delegowanie 
pracownika GOKu do świetlicy w Topoli i otrzymałem odpowiedź, że w 
świetlicy na razie jest zimno i że musimy sobie znaleźć osobę odpowiedzialną 
za prowadzenie świetlicy 
- radny Tadeusz Kotyza  -  na poprzedniej sesji zwróciłem się do P. Burmistrza 
w sprawie oczyszczalni ścieków  przydomowych i chciałbym aby P. Burmistrz 
wypowiedział się w tym temacie 
-  zwróciłem się również do P. Burmistrza w sprawie warunków socjalnych dla 
pracowników komunalnych i kierowców, upłynęło już dwa miesiące i chciałem 
zapytać co P. Burmistrz w tym temacie zrobił 
-  wykonywane są prace przy uliczce obok starego budynku urzędu, nie bardzo 
rozumiem o co tam chodzi, ogrodzenia są przesuwane 
-  czy przedsiębiorstwo wykonujące prace w rynku zapłaciło kary umowne za 
niedotrzymanie terminu 
-  czy otrzymam odpowiedź na moje pisma w sprawie urlopu Burmistrza, bo te 
które otrzymałem  nie odpowiadają na temat 
 
radna  Beata Blady  -   pytała czy byłaby możliwość wykonania przyłączy  
wodociągowych do remizy w Sielcu Kol na koszt gminy 
- prosiła o umieszczenie znaku zakazu wysypywania śmieci przy drodze Sielec 
Biskupi - Kobylniki 
 
                          Ad  5.  Informacja Burmistrza Miasta i Gminy o działalności 
między sesjami 
 Burmistrz Miasta i Gminy złożył informację / informacja w załączeniu / 
Radni nie podjęli dyskusji nad przedłożoną informacją 
Informacja została przyjęta. 
 
           
                       Ad    6. Przyjęcie informacji z realizacji Gminnego Programu 
Rozwiązywania Problemów  Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii za 
2010 r 
Radni nie podjęli dyskusji na przedłożoną informacją 
Informacja została przyjęta 
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                       Ad   7.  Przyjęcie informacji o stanie bezpieczeństwa i porządku 
publicznego na terenie Miasta i  Gminy Skalbmierz za 2010 rok 
 
Piotr Węgliński Komendant Powiatowy Policji w Kazimierzy Wielkiej w swej 
wypowiedzi ustosunkował się do funkcjonowania Posterunku Policji w 
Skalbmierzu.   W posterunku jest zatrudnionych 6 policjantów, którzy zajmują 
się nie tylko pracą na drodze ale również pracą biurową, w Skalbmierzu jest 
dużo interwencji odnośnie zaistniałych przestępstw. Organizacja posterunku 
policji nie jest wydolna z uwagi na wykonywanie innych czynności i są dwa 
rozwiązania albo likwidujemy posterunek albo go wzmacniamy. Dzięki 
staraniom Pana Burmistrza posterunek policji w Skalbmierzu pozostaje i będzie 
wzmocniony o jeden etat 
Komendant zwrócił się także o wsparcie finansowe na zakup paliwa dla policji  
i na remont budynku posterunku 
 
Przewodniczący Rady Jan Śliwa  zwrócił się do Komendanta, że od wielu lat nie 
widzimy posterunkowego na ulicy a samochody  kierowcy parkują na 
chodnikach 
 
Radny Kotyza Tadeusz  -  prosił o poinformowanie do kogo trafiają pieniądze  
z czynszu za wynajem lokali w posterunku oraz rynek w Skalbmierzu pomimo, 
że jest monitorowany to jest ciemno bo do późnych godzin wieczornych nie 
świeci się oświetlenie uliczne i wcześnie rano gaśnie 
 
Piotr Węgliński  -  my nad monitoringiem nie mamy władzy,  problem z 
oświetleniem ulicznym należy zgłaszać do Zakładu Energetycznego, natomiast 
co do zysków z użytkowanych lokali te pieniądze trafiają do budżetu 
centralnego,  dochód z mandatów też jest do budżetu centralnego 
 
Radny Włodzimierz Wiertek  -  od lat wspieramy naszą policję, zauważamy, że 
panuje normalność, cieszę się, że jest coraz więcej pouczeń, w miarę 
posiadanych środków wsparcie dla policji będzie, i oprócz działań 
prewencyjnych chciałbym aby lokal posterunku policji był dostępny dla 
mieszkańców co pozwoli na lepszy kontakt obywatela z posterunkowym 
 
Piotr Węgliński  -  nie ma możliwości wprowadzenia całodobowego dyżuru w 
posterunku w Skalbmierzu, kontakt poprzez Komendę Powiatową 
Odnośnie ścigania rolników  każdy musi mieć sprzęt sprawny, do Skalbmierza 
są kierowane siły bo tu jest największe zagrożenie 
 
Informacje o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie gminy 
Skalbmierz za 2010 rok przedstawił Kierownik posterunku policji w 
Skalbmierzu P. Dariusz Chołda / informacja w załączeniu/ 
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Burmistrz Miasta i Gminy w swej wypowiedzi podziękował za wspólną 
inicjatywę aby posterunek policji w Skalbmierzu pozostał,  oraz prosił by 
rano minimum godzinę czasu w posterunku był policjant dyspozycyjny dla 
obywateli 
 
Komendant Powiatowy Policji powiedział, że  policjanci pełnią dyżury i damy 
informację na zewnątrz budynku. 
Radni przyjęli przedłożoną informację 
 
   
 
                                       Radny Juszczyk Marek  opuścił salę obrad 
 
                            Ad      8.    Projekty uchwał: 
 

a/   w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy Skalbmierz w 2011 r /druk 
nr 1/ 
z projektem uchwały zapoznał radnych wiceprzewodniczący rady Jerzy 
Włosowicz  
Przewodniczący rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Uchwała została podjęta jednogłośnie przy obecnych i głosujących  
13 radnych 
 
b/   w sprawie  zmian w budżecie miasta i gminy Skalbmierz w 2011 r/druk 
nr 2/ 
 
z projektem uchwały zapoznał radnych wiceprzewodniczący rady Jerzy 
Włosowicz  
Przewodniczący rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Uchwała została podjęta jednogłośnie przy obecnych i głosujących  
13 radnych 
 

     c/  / w sprawie zmiany uchwały nr V/17/2011 Rady Miejskiej w Skalbmierzu 
z dnia 7 lutego 2011 r Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 
Skalbmierz na lata 2011-2018 

z projektem uchwały zapoznał radnych wiceprzewodniczący rady Jerzy 
Włosowicz  
Przewodniczący rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Uchwała została podjęta jednogłośnie przy obecnych i głosujących  
13 radnych 
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d/   w sprawie poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego w drodze 
inkasa oraz określenia inkasentów wynagrodzenia za inkaso 
z projektem uchwały zapoznał radnych wiceprzewodniczący rady Jerzy 
Włosowicz  
Przewodniczący rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Uchwała została podjęta jednogłośnie przy obecnych i głosujących  
13 radnych 
 
e/   w sprawie sprzedaży w drodze bez przetargowej nieruchomości będących 
w wieczystym użytkowaniu 
z projektem uchwały zapoznał radnych wiceprzewodniczący rady Jerzy 
Włosowicz  
Przewodniczący rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Uchwała została podjęta jednogłośnie przy obecnych i głosujących  
13 radnych 
 
f/   w sprawie  wyrażenia zgody na przedłużenie umowy użyczenia 
z projektem uchwały zapoznał radnych wiceprzewodniczący rady Jerzy 
Włosowicz  
Przewodniczący rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Uchwała została podjęta jednogłośnie przy obecnych i głosujących  
13 radnych 
 
g/   w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umów dzierżawnych i najmu 
z projektem uchwały zapoznał radnych wiceprzewodniczący rady  Jerzy 
Włosowicz 
Radny Wiertek Włodzimierz  zgłosił wniosek aby zatwierdzić wszystkie 
umowy  w projekcie uchwały za wyjątkiem punktu dotyczącego PRIMA-
BUD w stosunku do tej firmy proponuje podnieść czynsz dzierżawy o 100% 
aby jak najwięcej środków pozyskać do budżetu, zasugerował również, że w 
tym roku będzie zwiększony podatek rolny o 100% z uwagi na wyższą cenę 
skupu żyta oraz prosił o przegłosowanie swojego wniosku 
 
Ryszard Kałat  radca prawny  myśmy powinni swoimi działaniami zachęcać 
inwestorów a nie odstraszać, w Myślenicach Burmistrz zwalnia z opłat 
decyzja należy do rady 
 
Burmistrz Miasta i Gminy    PRIMA-BUD nie był zwalniany z płacenia 
czynszu czy podatku, mamy jeden zakład dający 110 tys, rocznie dochodu do 
budżetu i trzeba się zastanowić co robimy,  inne gminy aby utrzymać 
inwestorów zwalniają z opłat, zakład zainwestował, zatrudnia ludzi 
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Radny Tadeusz Kotyza  po wielu przepychankach dostaliśmy stawki 
czynszów, jeżeli chodzi o PRIMA-BUD to  dam przykład  GS pobiera  
7200 zł za pomieszczenie  wielkości jak tu siedzimy, mówię to z pełną 
odpowiedzialnością  i też płaci podatki od nieruchomości, zatrudnia 
pracowników,   4 tys zł za  tysiące metrów kwadratowych  pomieszczeń i 
tysiące metrów kwadratowych powierzchni użytkowej to są naprawdę 
grosze, i mam wrażenie, że są tu sprawy ukierunkowane    i jeżeli są osoby 
zainteresowane to powinniśmy skorzystać,   jestem za podniesieniem  
PRIMA-BUD czynszu o 100% i popieram wniosek radnego Wiertka, a 
radnych  proszę o rozsądek, nie obawiajmy się, że  dzierżawca odejdzie, 
znamy opinie w jakich warunkach pracują ludzie, ile im płaci 
 
Przewodniczący Rady poddaje pod głosowanie wniosek radnego Wiertka o 
podniesienie czynszu dzierżawy dla PRIMA-BUD o 100% 
W głosowaniu:   za  -  2,   przeciw  -  11,  wstrzymał się  -  0 
Wniosek upadł 
 
Przewodniczący Rady poddaje pod głosowanie projekt uchwały 
W głosowaniu:   za  -  10,  przeciw  -  2,  wstrzymał się  -  1    przy obecnych 
i głosujących 13 radnych 
Uchwała została podjęta 
 
Radny Wiertek Włodzimierz  -  parę zdań do tego tematu,  opinia jest taka, 
że się dogadujecie pod stołem w tym temacie…wywiązała się chaotyczna 
dyskusja pomiędzy Przewodniczącym Rady a radnym Wiertkiem niemożliwa 
do odtworzenia 
 

     Radny Grądek Stanisław  -  zwrócił się do  P. Wiertka, że jak był 
Przewodniczącym to  akceptował a jak siedzi z tyłu to urządza szopki 

 
Radny Wiertek Włodzimierz  -  odpowiadając powiedział, że to właśnie on 
jako Przewodniczący Rady w miesiącu sierpniu nie zgodził się na 
przedłużenie czynszu dzierżawy dla PRIMA – BUD w takiej wysokości 
 
Burmistrz Miasta i Gminy  -    z ust dwóch radnych padło, że jest 
dogadywanie się pod stołem i proszę aby te sprawę skierować do 
prokuratora. 
 
h/   w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy najmu lokalu 
użytkowego w Topoli na okres powyżej 3 lat 
z projektem uchwały zapoznał radnych wiceprzewodniczący rady Jerzy 
Włosowicz  
Przewodniczący rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 
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Uchwała została podjęta jednogłośnie przy obecnych i głosujących  
13 radnych 
 
i/  w sprawie  wyrażenia zgody na wyodrębnienie  w budżecie gminy 
środków stanowiących fundusz sołecki  
z projektem uchwały zapoznał radnych wiceprzewodniczący rady Jerzy 
Włosowicz  
Przewodniczący rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Uchwała została podjęta jednogłośnie przy obecnych i głosujących  
13 radnych 
 
j/   w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 
zajęć niektórych nauczycieli 
z projektem uchwały zapoznał radnych wiceprzewodniczący rady Jerzy 
Włosowicz  
Przewodniczący rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Uchwała została podjęta jednogłośnie przy obecnych i głosujących  
13 radnych 
 
k/  w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 
zajęć nauczycieli, którym powierzono stanowiska kierownicze 
z projektem uchwały zapoznał radnych wiceprzewodniczący rady Jerzy 
Włosowicz  
Przewodniczący rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Uchwała została podjęta jednogłośnie przy obecnych i głosujących  
13 radnych 
 
l/  w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego oraz zasad jego 
wypłacenia za udział członków ochotniczych straży pożarnych w działaniach 
ratowniczych lub szkoleniach pożarniczych organizowanych przez  
Państwową Straż Pożarną lub Gminę 

 
z projektem uchwały zapoznał radnych wiceprzewodniczący rady Jerzy 
Włosowicz  
  - radny Tadeusz Kotyza prosił o przegłosowanie swojego wniosku w 
sprawie  podniesienia ekwiwalentu dla członków OSP za udział w akcjach 
gaśniczych do kwoty 15 zł za jedną godzinę 
 
Burmistrz Miasta i Gminy  -  podał kwoty poniesione na wypłatę 
ekwiwalentu oraz poinformował, że zaostrzyły się przepisy odnośnie 
przeszkolenia strażaków i chcemy aby te przeszkolenia odbywały się w 
gminach, aby móc zaoszczędzić 
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Przewodniczący Rady poddaje pod głosowanie wniosek radnego Kotyzy  
w sprawie podniesienia ekwiwalentu do kwoty 15 zł 
W głosowaniu:  za  -  2,  przeciw  -  11,  wstrzymał się  -  0 
Wniosek upadł 

 
    Przewodniczący Rady poddaje pod głosowanie projekt uchwały 
    W głosowaniu:  za  -  11,  przeciw  -  0,  wstrzymał się  -  2  przy obecnych i 
głosujących 13 radnych 
 
 
ł/  projekt uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji projektu pt. Aktywizacja 
osób bezrobotnych na terenie gminy Skalbmierz 
 

z projektem uchwały zapoznał radnych wiceprzewodniczący rady Jerzy 
Włosowicz  

Elżbieta Wcisło kierownik MGOPS – w miesiącu grudniu 2010 roku aby 
wykorzystać środki został złożony kolejny wniosek do Świętokrzyskiego Biura 
Rozwoju Regionalnego o dofinansowanie do realizacji projektu systemowego 
celem aktywizacji osób bezrobotnych z terenu naszej gminy i korzystających z 
pomocy społecznej, 24 marca uzyskałam informację, że w tym temacie musi 
być podjęta uchwała, środki te zostaną wydatkowane na szkolenia 10 osób, 
wsparcie finansowe po 1800 zł, doposażenie ośrodka w sprzęt komputerowy, 
materiały biurowe, wynagrodzenia dla 2 pracowników, którzy pracują w 
MGOPS i w terenie. Poprzez prowadzone szkolenia zmniejszy się liczba osób 
korzystających z pomocy społecznej 
 

Przewodniczący rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Uchwała została podjęta jednogłośnie przy obecnych i głosujących  
13 radnych 

 
 
m/   projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy Skalbmierz w 
2011 roku   
 

z projektem uchwały zapoznał radnych wiceprzewodniczący rady Jerzy 
Włosowicz  

 
Elżbieta Wcisło kierownik MGOPS  -   wyjaśniła, że jest to ten sam projekt 
uchwały powodujący zmiany w budżecie 
 

Przewodniczący rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Uchwała została podjęta jednogłośnie przy obecnych i głosujących  
13 radnych 
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                               Ad     9.   Odpowiedź na interpelacje i zapytania radnych 
Burmistrz Miasta i Gminy odpowiadając na interpelacje i zapytania radnych: 
- odpowiadając radnemu Wiertkowi -   pracownicy Gminy nie otrzymują premii, 
premie uznaniowe otrzymują 4 osoby w gospodarce komunalnej oraz dwie 
sprzątaczki w kwocie do 20% 
- co do świetlicy w Topoli  na wniosek mieszkańców wsi Topola 
zorganizowałem spotkanie, panie z KGW inicjatorki spotkania nie przyszły, 
młodzież z  Topoli nie chce podpisać odpowiedzialności za lokal, chór poszedł 
do szkoły bo w świetlicy jest zimno, deklaruję, że jeżeli będzie osoba ze wsi w 
świetlicy służąca do kontaktu pracownik GOKu będzie dojeżdżał 
- odpowiadając radnemu Kotyza  -   proszę o doprecyzowanie o co chodzi o te 
oczyszczalnie przydomowe, albo robimy kanalizację albo oczyszczalnie, 
oczyszczalnie przydomowe są uważane jako bomby ekologiczne tam gdzie nie 
ma możliwości odprowadzenia nieczystości, koszt prawidłowej oczyszczalni 
przydomowej to ok. 15 tys. zł, my na naszej gminie przyjęliśmy metodę 
kanalizacji odprowadzenie  ścieków do przepompowni 
-  na ul. Szkolnej jest pomieszczenie socjalne i pracownicy korzystają, w 
garażach pomieszczenia socjalnego robił nie będę, może jedynie szalet, jest 
tylko dwóch naszych kierowców, którzy pracują po cztery godziny z przerwami 
-  co do tej uliczki przy starym budynku urzędu – jest spór i będzie prowadzone 
rozgraniczenie przez geodetę z Miechowa, sprawy własności nie są 
uregulowane, wczoraj skierowałem pismo do policji i nadzoru budowlanego o 
wstrzymanie budowy ogrodzenia przez P.Waligórę 
- co do mojego urlopu  dostał Pan dwie opinie kancelarii prawnej z Warszawy i 
naszego radcy prawnego,  to nie jest za to, że poszedłem na urlop, to jest za to, 
że nie wykorzystałem urlopu w tamtej kadencji, jeżeli Pan uważa, że wziąłem 
pieniądze nieprawnie proszę skierować do prokuratora, gdybym mógł iść na 
urlop to bym poszedł, radni do urlopu wójta, burmistrza, prezydenta nie mają 
nic 
Wywiązała się chaotyczna dyskusja pomiędzy Burmistrzem a radnym Wiertek 
 
- odpowiadając radnej Blady  -   co do przyłączy do remizy nie jest to zadanie 
własne gminy, dziękuję za akcję zbierania śmieci 
 
Burmistrz Miasta i Gminy podziękował sołtysom i strażakom za zakończenie 
kampanii wyborczej sołtysów, rad sołeckich i w jednostkach OSP, 
poinformował, że  
-  w niedzielę 3 kwietnia br tu w GOKu odbędą się wybory do Izb Rolniczych, 



13 
 

-  10 kwietnia o godzinie 12-tej zostanie odprawiona msza św poświęcona 
ofiarom Katynia i  poległym w katastrofie pod Smoleńskiem z udziałem 
pocztów sztandarowych, jednostek OSP 
 -  w każdą sobotę przyjeżdża przedsiębiorca z Nowego Sącza i skupuje żywiec 
-   w oświetleniu ulicznym będzie wyłączana co druga lampa 
-   23 lutego prokuratura w Pińczowie umorzyła  śledztwo w sprawie wysypiska 
śmieci w Sielcu Biskupim 
 
Agata Jackiewicz  -  Dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w 
Skalbmierzu       -   odniosła się do uwag radnego Wiertka odnośnie swojej 
działalności, w piśmie które P. od nas otrzymał nie powiedzieliśmy, że nie 
będziemy jeździć do Topoli, Dom Kultury  na Święcie Kobiet został oceniony 
jako najlepszy w powiecie a efekty wynikają z mojego szacunku dla ludzi wsi, 
ja ze swojego miejsca widzę też inne miejscowości gdzie jest duża aktywność, 
gdzie mieszkańcy robią dużo więcej dla naszej gminy, mamy 14 kół KGW i te 
kola z nami współpracują, staram się okazywać szacunek wszystkim 
Pan jest radnym wsi Topola a ja dyrektorem miejsko-gminnego domu kultury 
gdzie dzieje się bardzo dużo, obecnie mamy kurs tańca, staramy się,  a nie mogę 
patrzeć tylko na Topolę, jeżeli są jakieś uwagi przyjmę je 
 
Radny Wiertek Włodzimierz  -  sama P. powiedziała, że jest dyrektorem 
miejsko-gminnego a nie miejskiego, chór musiał się przenieść do szkoły w 
Topoli,  czy P. zabezpieczyła środki finansowe na przejazd zespołu z Rosiejowa, 
Drożejowic, przyjedzie zespół z zewnątrz i za dwie godziny weźmie 10 tys zł 
inna polityka powinna być stosowana przez Panią 
 
Radny Stanisław Grądek  należy dbać o każdą wieś a nie tylko Topolę, na 
wsiach są remizy i wieś powinna je utrzymać 
 
Radny Tadeusz Kotyza  -  chciałem się ustosunkować do wypowiedzi 
P.Burmistrza żeby wypowiedź moją i Wiertka skierować do sądu,  
chciałem P.Burmistrzu przypomnieć jak byłem Przewodniczącym Rady, Pan 
zorganizował spotkanie z P.Sobczykiem i ze mną Przewodniczącym Rady  
i  namawialiście mnie żeby sprzedać PRIMA-BUD 
 
 
                             Ad   10.     Wolne wnioski 
 
 
Pragnący Stanisław sołtys wsi Kobylniki  -  powiedział, że na sesji dzieje się 
dużo rzeczy niepotrzebnych,  dobre obyczaje, grzeczność nakazuje aby nie 
przerywać wypowiedzi jeden drugiemu, podziękował radnym za uchwalenie 
funduszu sołeckiego, zwrócił się do radnej powiatowej aby radna na radzie 
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powiatu podniosła temat remontu i budowy dróg powiatowych na naszej  
gminie, drogi są w coraz gorszym stanie zapadają się, wywracają, wnioskował 
również o podniesienie diet dla sołtysów za udział w sesjach oraz o 
zamontowanie lampy ulicznej na  parkingu obok kościoła w Kobylnikach 
 
Przewodniczący Rady Śliwa Jan poinformował radnych o obowiązku złożenia 
oświadczeń majątkowych za 2010 rok  wraz z zeznaniem rocznym o dochodach 
w terminie do końca miesiąca kwietnia br 
Poinformował również o zmianie Przewodniczącego Komisji Budżetu Finansów 
Zdrowia Oświaty Spraw Socjalnych Kultury i Sportu w związku z rezygnacją P. 
Jerzego Włosowicza, funkcję tę członkowie Komisji powierzyli radnemu 
Leszkowi Janus 
Przewodniczący Rady w związku z otrzymanym pismem od pełnomocnika 
radnego Wiertka   zobowiązującego mnie do przeproszenia Pana Włodzimierza 
ja nie myślę tego robić bo nie ubliżyłem panu Przewodniczącemu, jako  
prowadzący obrady sesji udzielam głosu mieszkańcom a w wolnych wnioskach 
każdy mieszkaniec ma prawo uczestniczenia w wypowiedziach 
 
Teresa Bondaś -   radna powiatowa zwróciła się do radnego Wiertka, że na 
poprzedniej sesji nie udzieliła odpowiedzi  na zadane pytanie, ponieważ P. 
Wiertek opuścił salę obrad, odpowiedzi udzielę na następnej sesji po zapoznaniu 
się  z budżetem powiatu i planowanych zadaniach 
 
Śmiech Leszek przewodniczący zarządu m. Skalbmierz poruszył następujące 
sprawy: 
- kamień nie jest dobrze rozrzucony na drodze  przy  PRIMA-BUD 
- czy był odbiór  poprawka ulicy Andersa 
- czy nie dałoby się wymienić trzech ławeczek i zwiększyć ilości koszy na 
śmieci w rynku 
- zamontować nowe tablice ogłoszeniowe w rynku 
- by zarządca porządkował drogi 
- mamy ładny rynek ale trzeba o niego dbać, sprzątać 
- prosił by utworzyć fundusz „sołecki” dla miasta Skalbmierz 
 
Radny Tadeusz Kotyza  zwrócił się do Burmistrza, że nie otrzymał odpowiedzi 
odnośnie kar umownych  za niedotrzymanie terminu wykonania prac w rynku 
Przewodniczący Rady zaproponował aby radny Kotyza złożył zapytanie na 
piśmie i otrzyma pisemną odpowiedź 
 
Łukasz Piechota  kierownik Niepublicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 
Skalbmierzu  -   przedstawił wyjaśnienia dotyczące dokumentu ubezpieczenia 
pacjentów, omówił zasady kierowania pacjentów do specjalistów, zasady 
wykonywania badań podkreślając, że lekarz rodzinny nie ma obowiązku 
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wykonywania badań dla specjalistów czy szpitali, zarówno specjaliści jak i 
szpitale dysponują szerokim wachlarzem badań, lekarzy rodzinnych obowiązują 
inne zasady, poinformował również o prowadzonym remoncie  schodów i 
malowaniu w  budynku przychodni  
 
Franciszek Rutkowski  Skalbmierz  -   powiedział, że sołtys ze wsi Kobylniki 
słusznie zwrócił uwagę aby nie przeszkadzać jeden drugiemu, jest to człowiek 
wartościowy,  na poprzednich sesjach zabierałem głos i skrytykowałem Pana 
Wiertka, mam to zapewnione w Konstytucji, nie mam zamiaru go przepraszać 
/radny Wiertek prosił o zapisanie tych słów/ Pan Wiertek wziął wszystkie płyty 
za bezcen  
W tok wypowiedzi włączał się radny Wiertek zwracając uwagę, że 
Przewodniczący nie przerywa wypowiedzi,  pozwala na obrażanie..   
wytworzyła się chaotyczna dyskusja niemożliwa do odtworzenia w trakcie 
której Przewodniczący Rady przerwał wypowiedź Pana Rutkowskiego i 
zamknął obrady sesji. 
 
 
                                                                      Przewodniczący Rady Miejskiej 
                                                                                 Jan  Śliwa 
 
Prot.   W.Konderak 
 
              
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


